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Ingrid T. Wangensteen, foreldrerepr, 
Ulf Wold, foreldrerepr. 
Christine Kohl-larsen, foreldrerepr. 
Marte Tuseth, foreldrerepresentant 
Sigrun A. Lomeland, lærerrepr. 
Jan Erik Larsson, lærerrepr. 
Ida Egebakken, andre ansatte 
Victoria 7. tr., elevrepr. 
Emilie 6. tr., elevrepr. 

Marte Almvik Ragnhild Wennberg, politisk repr. 
Oddbjørn Egeland, rektor 

 

PROTOKOLL I SKOLEMILJØUTVALG PÅ KRINGSJÅ SKOLE 

Torsdag 23.03.23 kl. 1800. 

 

SAK 09/23 Referater 
Gjennomgang av de siste referatene. 
 

SAK 10/23 Leksefri skole med unntak for leselekser 
SMU drøftet foresattes tilbakemelding på spørreundersøkelsen fra Fau. 192 

har svart. 64,6 % fornøyd med dagens løsning. 19,3 %vil ha mer, mens 

16,1% vil ha mindre lekser. Stor variasjon mellom trinnene. Flere nevner at 

de ønsker lekser i matematikk, og bedre oversikt på ukeplanen om hva som 

blir gjennomgått på skolen.  

 

SMU anbefaler å beholde mengden slik den er nå (15 min hver dag på 1. og 

2. trinn, 30 minutter to dager pr uke på 3.-7. trinn), men variere innhold 

med fokus på forskjellige fag. Det kan likevel være åpning for å gi 

oppfordring til å øve ekstra på noe utover dette.  

 
SAK 11/23 

 

Medieoppslag etter tilsyn i Kristiansand kommune 
Utsettes til neste møte. 
  

SAK 12/23 Foreldrenettverk 
Det oppfordres til at foreldrekontaktene tar kontakt med 

kontaktlærere/sosiallærer for å få innspill til tema for vårens nettverk. 

Nettverkene legges i etterkant av foreldremøtet/temamøtet som planlegges 

nå til våren. SU-leder sender presentasjonen fra opplæringen til FAU-leder, 

slik at han kan publisere denne for FAU. 

 



SAK 13/23 Transport 
Det er bemerkelsesverdig mange som tar buss/blir kjørt til skolen. SMU 

oppfordrer sterkt alle som kan til å sende sine barn på sykkel eller til fots 

til/fra skolen. FAU oppfordres til å følge opp. 

 

SAK 14/23 Skolens fysiske miljø 
Elevrådet er veldig fornøyd med uteområdet sitt. De ønsker seg bedre 

oppmerking på håndballbanen og bedre håndballer. Elevrådet har sendt 

søknad om air-track. Det er lite tak til at alle kan være under når det 

regner. Inneklimaet er også veldig bra. Verneombud har nettopp hatt 

vernerunde, og det ser bra ut. FAU spiller inn at akebakken har en mast 

som ikke er sikret. Svaret fra kommunen/skolen er at bakken er 

forskriftsmessig utformet med en voll for at barna skal ake unna denne. 

Polstring har vist seg vanskelig, da denne forsvinner fort. 

 
SAK 15/23 Ev. 

Ingen saker 

  

 

Vedtatt 

møteplan: 

 
22.09.22 (SU), 03.11.22 (SMU), 01.12.22 (SU),  
02.02.23 (SU), 23.03.23 (SMU), 27.04.23 (SU). 
 
 
 

Ingrid Tømmerstø Wangensteen 

- leder - 

Oddbjørn Egeland 
- sekretær – 

  

 


